
Protokoll – FAU Iglemyr 
Dato: 18.09.2023 Til stede: Thomas Bjorva:en Myhren, Kje@l Frøyland, Øystein Rian, Birgi:e Gilje 
Eikrem (referent), Mari Rostrup Skogøy, Kris@ne Høiland, Hege Lutsi, Ellen Marie Haarr,  Øystein 
Holmen (møteleder), Irmelin Sætre og Jeane:e Sondersen  Ikke @l stede: Benedikte Osnes Larsen, 
Janne Breivik, Emma Løvås, Bjørn Jakob Wikøren, Trude Svanes og Karianne Larsen 

Sak 1. Informasjon fra Rektor 
Universitets skole 

Skolen har søkt om å bli en Universitetsskole. Fordelen er å kunne få besøk fra fagmiljø, kompetanse 
heving. Har gode erfaring med å være praksis skole. Flere skoler som søker men få plasser derfor 
uvisst uYall. 

- Besøk 

- Kompetanseheving 

- Praksis skole 1 

- Flere skoler som søker på det, men kun få som får 

Leksefri skole 

En tema@kk på skolen, men har ikke ambisjoner om å bli leksefri. Ønsker heller å ha en bevissthet om 
hvilke lekser en gir. Første årene er det vik@g med øving på lesing.  Inviterer @l dialog mellom kontakt 
lærer og foreldre for å finne en god balanse slik at det ikke blir en nega@v spiral. Lekse kan være en 
god måte å s@mulere @l flere læringsmiljø, unngå å skape e: kategorisk læringsmiljø kun på skolen. 
En halv @me kan være ok som @dsbegrensning.   

- Tilbakemelding fra FAU 

o Fin arena for å kunne følge og se hva barna jobber med  

o Klarer en å stø:e de som trenger mer hjelp? svar gjennom dialog med kontakt 
lærer eller lekse hjelp 

o Merker på fri@dsak@viteter at det er forskjell, men virker ikke @l å være et stort 
problem 

60% Plass 

Skolen ønsker å legge @l re:e slik at foreldre som velger 60% kan få fordelt @mene utover flere dager. 
Hver Foreldre må gå i dialog med SFO leder og avtale hvilke @mer ungene skal gå. Tilbudet vil 
innebære at foreldrene forplikter seg @l en fast plan. 

Hjertesone 

- Få foreldre @l å stå og guide foreldrene og barn @l å følge kjøreregler og anbefalte kjøre 
retning som er sa: for å få en tryggere skolevei.  

- Størst uYordringer på Torvmyrveien.  

- Gå: ut @l de ulike klassene om å få foreldre @l å skrive seg opp på google dokumentet 

- Skolen kommer også @l å ha en sykkel aksjon i klassene i oktober. 



Tilbakemelding FAU 

1. Hva er status for trafikkvakter, er det mulig å få opp noen foreldre @l å stå vakt? 

o Ønske fra første trinn, skolen er posi@v så det er heller opp @l FAU @l å organisere det. 

- Andre skoler har løst det med at foreldre organisere på eget ini@a@v følge grupper på de 
første trinnene.  

SAK 2. Info fra SU, SMU 
Sikkerhets@ltak 

 ingen spesifikke @ltak på området fra oss. Oppfordrer å gi @lbakemelding dersom en ser 
behov. 

Tilbakemelding fra FAU   

➔ Er det mulig å få et skilt eller på en eller annen måte få opp informasjon om at områdene 
rund skolen er skolevei? 

Elevrådet 

o Elevene synes det var greit mhp skolevei 

o Synes åpent hus var veldig kjekt, men li: kort 

o Fikk 50 000 fra barnas kommunestyre, de jobbet med å finne en plan for å bruke 
disse pengene 

SAK 3. Årshjul 
FAU sin rolle vs Klassekontakt. FAU sin oppgave å se:e opp forslag @l ulike ak@viteter. Klassekontakt 
sin rolle @l å skaffe foreldre @l å s@lle opp på de ulike arrangementene. I @llegg har klassekontakt 
ansvar for å legge @l re:e for andre sosiale ak@viteter (julegrøt, påskefrokost). 

Gjennomgang av årshjulet 

- Hjertesone  1. Klasse 

- Hei Verden  2 klasse 

- Bokuken  5 trinn 

- Åpent Hus  5 – 7 Trinn 

- 17 mai   3 og 4 Trinn. endret mhp på hvor mange foreldre vakt som en har behov for 

- 7 trinn  Avslutningsfest, arrangeres i samarbeid med skolen. 

- Foreldremøte på våren – Leder og nestleder 

- SU/SMU – Leder og Nestleder 

SAK 4. Økonomi 
- Kasserer informerer:  

o Overskudd fra Åpent Hus – i kor var det 14 000.  Trenger midler @l å kunne dekke 
utlegg. Eksempler på utlegg kan være foredragsholder på 5 000 kr, samt å ha penger 
@l å gjøre innkjøp i forkant av arrangement. 



- 7 trinn spør om de kan få  deler av overskuddet fra Åpent Hus i kor siden midlene ikke lenger 
blir brukt @l leirskole?  

o Ingen trinn har få: si:e igjen med noe overskudd, midlene har bli: brukt @l leirskole 
bussen. 7 trinn får derfor ikke innvilget å få overskuddet. 

o Kan eventuelt vurdere å gi stø:e @l konkrete arrangement ved behov.  

- Siden overskuddet er lavt så anbefaler FAU å kun bruke midler når kun når en har oppnådd en 
viss buffer. En kan ikke inngå faste avtaler på stø:e.  

- Ønskelig å ha midler @l å dekke foredragsholdere @l foreldremøte.   

- Heller legge opp @l at en bruker av kan søke om kunne dekke konkrete arrangement hvor en 
har behov. Investere i utstyr (disko, bingo, duker..) 

- Forslag om å se:e opp vedtekt på hvor mye skal en ha i FAU kassen . 

SAK 5. Valg av SFO Kontakt 
- Trenger en representant i FAU som oppfordres @l å ha jevnlig kontakt med SFO. Formålet å 

kunne ha en kanal @l å kunne dele informasjon.  

- Bindeledd mellom FAU og SFO 

- Kris@ne Høiland fra 1 klasse ble valgt @l SFO kontakt 

SAK . 6 Valg av Nestleder  
- Øystein tar ballen og undersøke mulig løsning 

SAK . 7 Eventuelt 
- Det ble reist et spørsmål fra en klassekontakt om hvilke prinsipper som gjelder for bidrag av 

Mat og materiell med hensyn på gra@sprinsippet. Er det noen bestemmelser for hvor mange 
ganger en kan bli bedt om å ta med @ng?  Her er noen kjøreregler fra FAU 

o 1. oppfordrer at bidrag inn i klassen skjer anonymt, kun evt klassekontakt eller 
kontaktlærer har kjennskap @l hva som vippses/ gis inn. 

o Arrangementene som FAU se:er opp i årshjul skal i de fleste @lfeller ha en mulighet 
@l å velge mellom å bidra med arbeidskral eller levere mat/materiell. For å 
@lre:elegge for de:e så oppfordrer en klassekontaktene @l å holde påmeldingslister 
åpne i en periode før en evt fordeler ut oppgavene. Vik@g med dialog mellom 
klassekontakt og foreldre dersom det ser ut @l å bli vanskelig med hensyn @l bidrag.  

Kveldsskolen 

- Spørsmål om FAU skal søke  på Alt i box sin stø:eordning @l skoler som ønsker å delta på 
kveldsskole om ne:ve: i regi av Barnevakten 

- FAU gikk inn for å søke om stø:e. Øystein legger inn en søknad.  

Kommunikasjon 

- Blir li: mye informasjon og uoversiktlig på Spond   

- Oppfordring @l å heller bruke innlegg for å oppre:e større saker, en å bruke cha:er. 
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